

MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY
MORNING

All communications relative to the Municipal
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN
CITY HALL
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL
HOTEL DE VILLE
MONTREAL

DELIBERATIONS

BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 17 novembre 1914, p.m.

Son Honneur le Maire Martin, Président; MM. les Commissaires Ainey et Côté.

1.—(23772) Soumise une communication de l'Association des Tailleurs de Pierre, demandant de remettre à plus tard l'entrevue qui devait avoir lieu aujourd'hui.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: D'inviter ladite Association à rencontrer le Bureau, mardi, le 24 courant, à 3 hrs p.m.

2.—(23924) Soumis un rapport de l'Inspecteur en Chef des Tramways, au sujet d'une infraction au Règlement 210, commise le 13 courant, au coin des rues Craig et Berri.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De donner instructions au Département en Loi d'intenter des procédures contre la Compagnie des Tramways.

M. le Commissaire McDonald prend son siège.

3.—Soumise une communication de Sa Grandeur Monseigneur l'Archevêque de Montréal, suggérant de profiter de la première visite à Montréal de Son Eminence le Cardinal Bégin, depuis son élection au cardinalat, pour la recevoir officiellement à l'Hôtel-de-Ville, et inviter la population à venir lui présenter ses hommages.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De concourir dans cette suggestion et de recommander au Conseil le vote d'une somme de \$500, pour les fins de la réception à faire.

4.—Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef, recommandant que M. R. Mercier, inspecteur, soit suspendu de ses fonctions, pour cause, pour une période de une semaine.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 17th November 1914, p.m.

Present: His Worship Mayor Martin in the Chair, and Messrs Ainey and Côté, Commissioners.

1.—(23772) Submitted a communication from the Stone-Cutters Association, asking that the interview which was to take place this day be postponed.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That said Association be invited to meet the Board on Tuesday, the 24th instant, at 3 p.m.

2.—(23924) Submitted a report from the Chief Tramway Inspector, anent an infraction of by-law 210, committed by the Tramways Co., on the 13th instant, corner of Craig and Berri streets.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the Law Department be instructed to take legal proceedings against the Tramways Company.

Commissioner McDonald took his seat.

3.—Submitted a communication from His Grace the Archbishop of Montreal, suggesting that the civic authorities avail themselves of the first visit of His Eminence Cardinal Bégin, to Montreal, since his election as Cardinal, to tender to him an official reception at the City Hall, and to invite the public to come and pay their respects to him.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: To approve of said suggestion and to recommend to Council that a sum of \$500 be voted for such reception.

4.—Submitted a report from the Chief Engineer, recommending that Mr. R. Mercier, inspector, be suspended, for cause, for one week.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner McDonald, it was